
pagina fractie vraag antwoord

37 ELAN Basisteamprogrammaleider Ondermijning & Operationeel

• Hoeveel FTE staan voor de basisteamprogrammaleider Ondermijning en wat zijn de 

kosten?

• Hoeveel FTE staan voor de basisteamprogrammaleider Operationeel en wat zijn de 

kosten?

• Wat voor taken heeft de basisteamprogrammaleider Ondermijning?

• Wat voor taken heeft de basisteamprogrammaleider Operationeel?

Het woord ‘operationeel’ betreft in dit geval geen functienaam maar een werkwoord, 

namelijk werkend. Er is zodoende één basisteamprogrammaleider aangesteld, vooralsnog 

voor een periode van twee jaar en wel voor het onderwerp Ondermijning. Dit betreft één FTE. 

De kosten worden verdeeld tussen de zes Dommelstroom gemeenten naar rato van het aantal 

inwoners. Voor 2019 bedragen deze kosten voor Cranendonck naar schatting € 16.271,-. De 

BTPL Ondermijning (m/v) is aangesteld om de slagkracht in de aanpak van ondermijning te 

vergroten. Hierbij is hij zowel stuurman als verbinder. Hij zorgt voor versterking van de 

weerbaarheid van betrokken partners. Daarnaast is hij aanjager van de aanpak binnen de 

gemeenten en streeft hij er naar dat deze gemeenten gelijk optrekken (dijken even hoog).

12 ELAN bestemmingsplannen Budel & Budel-Dorplein

• Waarom wordt het bestemmingsplan Budel geactualiseerd?

• Hoe zit het met het bestemmingsplan Budel Dorplein?

Bestemmingsplan Budel wordt geactualiseerd omdat:

1. De overweging en intrekking van ongebruikte bouwtitels na een periode van 5 jaar (BP Kom 

Budel) middels een wijzigingsplan wordt op deze wijze meegenomen. 

2. De bescherming van de beeldbepalende panden uit de inventarisatie van Bureau Hüsken en 

de bestaande Cultuurhistorische Waardenkaart voor de kern Budel wordt meegenomen.

3. Fouten en slordigheden uit Kom Budel worden gerepareerd.

4. De vele initiatieven in de kern Budel kunnen gefaciliteerd worden. 

5. Kom Budel-Dorplein stamt uit 2009 en wordt geactualiseerd.

Door de combinatie van 2 kernen in één bestemmingsplan kan goedkoper en sneller worden 

gewerkt, net als bij de combi “Budel-Schoot en Gastel”. Daarbij ontstaat er meer eenheid in de 

bestemmingsplanregelingen. Onder de omgevingswet zal gewerkt gaan worden met plannen 

die het gehele grondgebied van de gemeente omvatten. Door nu al grote 

bestemmingsplannen te combineren werken we hier alvast naartoe.

12 ELAN Nieuwbouw de Borg 

• Graag zouden wij een financieel overzicht ontvangen van de nieuwbouw van de 

Borgh en een analyse m.b..t. de kostenoverschrijdingen? 

Zie bijlage 1.

14 ELAN Nieuwbouw De Schakel en De Schaapskooi

• In de tekst staat dat de gemeente de kaders bepaalt. Wordt hiermee het college 

bedoeld of de Raad?

Het betreffen kaders met betrekking tot de uitvoering van het burgerinitiatief. Het college 

stelt de kaders.

22 ELAN reststroken. 

Waaruit blijkt het dat goed loopt. Wij vernemen toch hele andere verhalen. En wat zijn 

kosten/ baten en juridische procedures die lopen. En is het nog zelfde bureau? Zo nee. 

Waarom niet?

met het goed lopen word er bedoeld dat de verkopen op schema lopen. Er lopen op dit 

moment geen juridische procedures. De kosten bedragen € 35.627 de baten € 41.470. We 

werken nog steeds met Intersolum.

21 ELAN bechmark. 

• Waarom zou de gemeente hierin tijd/geld moeten steken? En wat zijn de kosten 

voor dit punt?

De gemeente voert tweejaarlijks structureel twee benchmarks uit: de benchmark ‘MKB-

vriendelijkste gemeente van het jaar’ en de benchmark ‘Economische Toplocaties’ (nog 

onduidelijk of deze gaat plaatsvinden). Daarnaast wordt leegstand tweejaarlijks gemonitord. 

Deze benchmarks (en de organisatie van een dergelijke ondernemersbijeenkomst) zijn van 

belang om voeling te houden met de markt en concreet in te spelen op ontwikkelingen via 

bijsturing van bestaand beleid. De kosten hiervoor worden opgevangen binnen het (jaarlijks) 

structureel budget van € 8.000,-.



38 ELAN de nieuwe identiteit van burgerzaken

• Wat wordt er gedaan aan feit dat het frauderisico op adressen en de kans op 

identiteitsfraude toeneemt?

De gemeente is sinds 3 jaar aangesloten bij de LAA (Landelijke Aanpak Adreskwaliteit). Bij de 

door de LAA aangedragen risico-adressen zijn door een toezichthouder BRP en een handhaver 

huisbezoeken afgelegd. Deze huisbezoeken leren ons dat er zeker adresfraude wordt gepleegd 

in Cranendonck. Daarnaast komen door deze adressignalen ook andere handhavingskwesties 

boven water zoals leegstand van woonadressen, niet ingeschreven inwoners, strijdig gebruik 

irt bestemmingsplan (onder meer op bedrijventerreinen), huisvesting arbeidsmigranten en is 

er zelfs een relatie te leggen naar het innen van toeristenbelasting. Een structurele inzet op 

(de handhaving van) adreskwaliteit levert belangrijke input op andere vakgebieden en 

andersom. Het is daarom niet voor niets dat de Basisregistratie Personen (BRP) en de LAA zijn 

toegevoegd aan het vast te stellen Omgevingsbeleidsplan. De prioritering daarin bepaalt 

hoeveel structurele capaciteit hierop kan worden ingezet.

41 Cranendonck Actief! Hier is sprake van 5,5 fte per 1.000 inwoners. In de Kadernota is sprake van 4,5 fte per 

1.000 inwoners (pag 11). Welk getal is correct?

4,5 fte per 1.000 inwoners is correct.

41 ELAN Afschrijven

• Er wordt voorgesteld om voortaan alle uren welke door tijdschrijven zijn 

verantwoord af te gaan schrijven. Vraag is hoe dit nu gebeurd in Heeze –Leende en 

Valkenswaard? 

In Valkenswaard worden alle uren die door middel van tijdschrijven zijn verantwoord op de 

grondexploitaties en de projecten verantwoord.

In Heeze-Leende worden alleen uren toegerekend aan grondexploitaties

13 Cranendonck Actief! T.a.v. WMO en 18+ geeft u aan dat u de beoogde bezuiniging mogelijk niet haalt. 

Welke maatregelen gaat u treffen om de bezuiniging alsnog te halen?

Vooralsnog worden er geen verder maatregelen overwogen omdat de prognose te weinig 

zekerheid biedt wat al in de Burap is toegelicht.  De prognose is ook vertaald in de 

kwartaalrapportage die inmiddels aan de Raad beschikbaar is gesteld. Gezien de doorlopende 

fluctuatie in aantallen/getallen  is de verwachting dat het beeld gaandeweg 2019 zal bijstellen. 

De maand- en kwartaalrapportages (Monitor 3D) zullen daarin voortdurend uitsluitsel geven 

wat kan leiden tot de overweging om tussentijds aanvullende maatregelen te treffen.

13 Cranendonck Actief! Waarom praat u alleen met inwoners van Maarheeze over toekomst bibliotheek? De 

beoogde bezuiniging gaat toch over het totale bibliotheekwerk?

Tijdens de begrotingbehandeling in november 2018 heeft het college ten aanzien van de 

beoogde bezuiniging op bibliotheekwerk de focus gelegd op de voorziening in Maarheeze. 

Met de directie van Bibliotheek De Kempen (BDK) hebben wij de door uw raad aangenomen 

motie besproken, hierbij is ook eerdere besluitvorming rondom het dienstverleningsniveau 

van het bibliotheekwerk in Cranendonck meegenomen. Tevens zijn er afspraken in regionaal 

verband over de manier waarop bibliotheekwerk binnen de wettelijke kaders (Wet Stelsel 

Openbare Bibliotheekvoorzieningen) wordt uitgevoerd. Vanuit dit perspectief is 

geconcludeerd dat het niet wenselijk is om de bezuiniging gelijkelijk te verdelen over de 

vestigingen van Budel en Maarheeze. De vestiging in Budel is een fullservicebibliotheek die 

werkzaam is voor geheel Cranendonck. Van daaruit vindt de thematische en programmatische 21 ELAN Metalot/DIC

• Wat zijn de gevolgen voor dit project als de Raad van State het bestemmingsplan 

afwijst?

Dan wordt teruggevallen op het bestemmingsplan uit 1991 industrieterrein Dorplein en is het 

enkel mogelijk om zinkgerelateerde bedrijvigheid te realiseren.

41 ELAN Personeel

• Graag een nadere onderbouwing van de toevoeging van 330.000 euro voor 

personeel op jaarbasis voor het AZC

Het AZC kan gezien worden als een 7e kern van Cranendocnk met 1500 inwoners. Voor deze 

kern moeten net als voor de overige 6 kernen allerlei werkzaamheden worden uitgevoerd. Te 

denken valt aan afval, wegen, integrale veiligheid, sociale binding, sport, jeugdzorg etc.  Deze 

werkzaamheden worden door verschillende medewerkers uitgevoerd. Tot nu toe moesten 

medewerkers deze extra werkzaamheden bij het reguliere werk uitvoeren, hierdoor ontstaat 

er spanning bij het reguliere werk. De werkzaamheden die specifiek voor het AZC moeten 

worden uitgevoerd (BRP inschrijvingen) wordt via een andere financiering uitgevoerd. 



11 ELAN Vergunningen

• Ons valt op dat er een heleboel beslistermijnen van de bouwvergunningen worden 

verlengd. Welk percentage van de bouwvergunningen wordt verlengd? En zijn alle 

vergunningen afgegeven binnen de termijnen?

In de periode van 1 januari 2018 tot en met 11 juni 2019 is  procedure bij 35% van de 

aangevraagde omgevingsvergunningen verlengd. In 2019 is één omgevingsvergunning van 

rechtswege verleend. 

15 ELAN Asbest

• Is de gemeente verplicht om een asbestinventarisatiekaart te maken?

• Hoe wordt het proces rondom de asbestinventarisatie in werking gesteld?

Een gemeente is niet verplicht een asbestinventarisatiekaart te maken. Vanuit het rijk is een 

asbest stimuleringsfonds opgezet. Bewoners die het saneren van hun asbestdak niet zelf 

kunnen financieren, komen in aanmerking voor subsidie. Om in aanmerking te komen dient de 

gemeente waarin zij wonen een asbestinventarisatiekaart te hebben.                                                                                                                                                             

Voor het opstellen van de asbestinventarisatiekaart wordt samengewerkt met de afdeling 

gegevensbeheer en een extern bedrijf gespecialiseerd in het opstellen van dit soort kaarten. 

18 ELAN milieu/odzob. 

• Waarom kan/ mag de gemeente geen leges vragen voor milieuvergunning?

In artikel 2.9a van de Wet algemene bepalingen omgevingsrecht staat dat het bevoegd gezag 

voor een aanvraag voor de omgevingsvergunning milieu geen leges mag heffen.

13 Cranendonck Actief! Hoeveel bijstandsgerechtigden heeft Cranendonck nu precies? Op 1 juni 2019 heeft Cranendonck 266 bijstandsgerechtigden.

29 ELAN Aan het werk

• Wat is de reden van de toename van de verhoogde instroom?

• Hoeveel mensen zitten er in de bijstand op 1-6-2019

• Waarom lukt het niet om in een tijd van hoogconjunctuur mensen aan een baan te 

helpen?  

• Wat is de doelstelling op 1 juli 2019 en 31 december 2019

De hoge instroom in de eerste maanden 2019 werd met name veroorzaakt door doorstroom 

vanuit de WW en de opvang van statushouders. In de afgelopen maanden (t/m juni 2019) is 

de instroom weer op het niveau van 2018. Het aantal uitkeringen op 1 juni 2019 bedraagt 266. 

Op de arbeidsmarkt is een grote mismatch tussen vraag (techniek, hoger opgeleid) en aanbod 

(lager opgeleid, beperkte werknemersvaardigheden en geen relevante werkervaring). Dit 

maakt het lastig om  uitkeringsgerechtigden aan een betaalde baan te helpen. De doelstelling 

blijft een afname van het aantal uitkeringsgerechtigden tot 250 op 1 juli 2019 en 240 op 31 

december 2019.   De doelstelling op 1 juli 2019 wordt waarschijnlijk niet gerealiseerd. We 

verwachten wel de doelstelling per 31 december 2019 te realiseren. 

32 Cranendonck Actief! Hoe lang is de wachtlijst die inmiddels is ontstaan? De wachtlijst omvat 18 a 20 casussen, met een gemiddelde wachttijd van 3 maanden. 

26 ELAN onderzoek toeristenbelasting

• Wat zijn de kosten voor dit externe onderzoek? En waarom niet gewoon het tarief 

met een bepaald percentage verhogen?

De kosten voor dit onderzoek bedragen 1.200 euro voor het eerste jaar en 500 euro in het 2e 

en 3e jaar. Daarnaast is er een tarief per te bezoeken locatie van 175 euro per locatie. 

Daarover zijn we ons nog aan het beraadslagen hoeveel locaties bezocht gaan worden. De 

verwachting is dat het onderzoek 'zichzelf terugbetaalt'. Er is naar wat wij weten nooit 

areaalonderzoek gedaan en gecheckt of de bedragen nog juist zijn. De toeristenbelasting kan 

dus in de 'breedte' meer opleveren of in de hoogte. Onderzoek naar de breedte draagt dus bij 

aan een zorgvuldige afweging hoeveel het tarief van de toeristenbelasting verhoogd kan 

worden. Verder is de intentie om de kosten voor toerisme en recreatie in beeld te brengen 

zodat we kunnen laten zien wat er voor toerisme en recreatie in de gemeente nodig is, zodat 

de kosten / opbrengsten helder weergegeven worden aan u.

37 Cranendonck Actief! Is het collegeprogramma 2019 zoals hier bedoeld, dat onderdeel wordt van de LTA, 

een integrale en adekwate vertaling van het raadsprogramma ‘Samen Doen’?

In Cranendonck wordt het collegeprogramma vertaald naar een excellijst met projecten die in 

de tijd worden weggezet. Deze projectenlijst is in de LTA opgenomen.  


